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Hermed fremsendes svar på spørgsmål nr. 17 (Alm. del), Hestevæddeløbssportens 
Finansieringsfond forslag om væddeløbsbanernes fremtidige status, stillet af Folketin-
gets Kulturudvalg den 28. oktober 2009 efter ønske fra Flemming Bonne (SF) ikkemed-
lem af udvalget (MFU).
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Spørgsmål nr. 17
(Alm. del), Hestevæddeløbssportens Finansieringsfond forslag om væddeløbsbanernes 
fremtidige status
Skrivelse af 28. oktober 2009

Svar til Folketingets Kulturudvalg fra kulturministeren. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Flemming Bonne (SF) ikkemedlem af udvalget (MFU).

Spørgsmål:

"Hvad er ministerens holdning til, at de mindre provinsbaner fremover skal have 
status som B-baner, og hvilken betydning vil det få for banernes økonomi, jf. 
Hestevæddeløbssportens Finansieringsfonds forslag til en centraliseret model 
med fire A-Travbaner og fire B-Travbaner?"

Svar: 
Ifølge lbk. nr. 273 af 17. april 2008 om visse spil, lotterier og væddemål § 3 A har Heste-
væddeløbssportens Finansieringsfond (HFF) til formål at tilføre dansk hestevæddeløbs-
sport midler. 

Ifølge § 6 i samme lov modtager HFF en andel af Kulturministeriets tips- og lottomidler, 
men disse midler fordeles ligeledes ifølge loven af HFF. 

Fordelingen af midler til hestevæddeløbssporten tilfalder derfor alene HFF.


